

No. 916

INDONESIA

**Declaration of acceptance of the obligations contained in
the Charter of the United Nations. New York, 25 Sep-
tember 1950**

Official text : English.

Registered ex officio on 28 September 1950.

INDONÉSIE

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la
Charte des Nations Unies. New-York, 25 septembre
1950**

Texte officiel anglais.

Enregistrée d'office le 28 septembre 1950.

No. 916. INDONESIA: DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE
OF THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER
OF THE UNITED NATIONS. NEW YORK, 25 SEP-
TEMBER 1950

REPUBLIC OF INDONESIA

93-GP/UN-PA

25 September 1950

DECLARATION

On behalf of the Government of the Republic of Indonesia I, Lambertus Nicodemus Palar, Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of the Republic of Indonesia, being duly authorized by the Minister of Foreign Affairs of the Republic of Indonesia, declare that the Republic of Indonesia accepts the obligations of the Charter of the United Nations and undertakes to honour them from the day when it becomes a Member of the United Nations.

(Signed) L. N. PALAR

Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary
Permanent Observer of the Republic of
Indonesia to the United Nations

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 25 September 1950. By resolution 491 (V) adopted by the General Assembly at its 289th plenary meeting, on 28 September 1950, the Republic of Indonesia was admitted to membership in the United Nations. See : United Nations, *General Assembly, Official Records, Fifth Session, Supplement No. 20 (A/1775)*, page 79.

TRADUCTION — TRANSLATION

N^o 916. INDONÉSIE : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION
DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE
DES NATIONS UNIES. NEW-YORK, 25 SEPTEMBRE
1950.

RÉPUBLIQUE D'INDONÉSIE

93-GP/UN-PA

Le 25 septembre 1950

D É C L A R A T I O N

Au nom du Gouvernement de la République d'Indonésie, je soussigné, Lambertus Nicodemus Palar, Ambassadeur extraordinaire et plénipotentiaire de la République d'Indonésie, dûment autorisé par le Ministre des affaires étrangères de la République d'Indonésie, déclare que la République d'Indonésie accepte les obligations de la Charte des Nations Unies et s'engage à les respecter à partir du moment où elle deviendra Membre de l'Organisation des Nations Unies.

(Signé) L. N. PALAR

Ambassadeur extraordinaire et plénipotentiaire
Observateur permanent de la République d'Indonésie
auprès de l'Organisation des Nations Unies

¹ Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 25 septembre 1950. La République d'Indonésie a été admise dans l'Organisation des Nations Unies aux termes de la résolution 491 (V), adoptée par l'Assemblée générale à sa 289^{me} séance plénière tenue le 28 septembre 1950. Voir Nations Unies, *Assemblée générale, documents officiels, cinquième session, supplément n^o 20 (A/1775)*, page 79.